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ACTA PLE NUM. 15/91 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 30 D'OCTUBRE DE 1991 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
trenta d'octubre de mil nou-cents noranta-u, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo  
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero 
 Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
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Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor-Delegat 
 
Sr.  Ernesto Marco Fernández 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Guillem Cansado i Tarrès Sra. Judith Ibàñez Vives Sra. Assumpta Lecha i 
Millet 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 
 PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta núm. 13/91, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 25 de setembre d'enguany. 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 13/91, corresponent 
a la sessió ordinària del dia 25 de setembre de 1991, essent aprovada per 
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unanimitat. 
 
 
 2.-  Ratificació d'acords de la Comissió de Govern. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 8 d'octubre d'enguany. 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 Aprovar el nomenament de diferents Procuradors, en representació 
d'aquest Ajuntament, en les Diligències Prèvies 663/82 que se segueixen com 
a conseqüència de l'accident del Camp de Futbol de Sant Ildefons de Cornellà 
de Llobregat. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Règim 
Interior i Governació, que textualment diu: 
 
 Vist el telegrama remès pel Jutjat d'Instrucció número 2 de 
l'Hospitalet de Llobregat, pel qual se sol.licita el nomenament de nou 
Procurador en relació amb les Diligències Prèvies núm. 663/82 que se 
segueixen com a consequència dels fets que van tenir lloc el dia 18 de març de 
1982 en el Camp de Futbol de Sant Ildefons de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que el Procurador nomenat el seu dia, senyor Sonsona 
Lalmolda ha causat baixa en l'exercici de la professió, per la qual cosa s'ha de 
procedir a nomenar nou Procurador per l'atorgament dels preceptius poders. 
 
 Per tot això, el Tinent d'Alcalde de l'Area de Règim Interior i 
Governació proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- En conformitat amb l'article 440.1 de la Llei Orgànica del 
Poder Judicial, s'acorda designar, en representació d'aquest Ajuntament, i en 
l'assumpte de l'accident del Camp de Futbol abans esmentat, els Procuradors 
següents: 
 
 



4 

A Barcelona: senyora Glòria de Celis Bernat. 
 
A l'Hospitalet de 
Llobregat: senyor J. Manuel Feixó Bergadà. 
 senyor Francisco Javier Martínez del Toro. 
 
A Madrid: senyor Emilio Alvarez Zancada. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord als interessats als efectes 
escaients, mitjançant la certificació oportuna, i formalitzar l'esmentada 
representació, mitjançant l'atorgament dels corresponents poders per part del 
senyor Alcalde. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord en la primera sessió 
plenària que se celebri per a la seva ratificació." 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 22 d'octubre d'enguany. 
 
 Proposta de nomenament d'aspirants per a cobrir en propietat la 
plaça de Secretari d'aquest Ajuntament. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Règim 
Interior i Governació, que textualment diu: 
 
 
 Resultant que, de conformitat amb el que s'estableix en el Reial 
Decret 1174/87 de 18 de setembre, pel que es regula el règim jurídic dels 
funcionaris d'Administració Local, amb habilitaci¿o de caràcter nacional, 
Resolució de la Secretaria de l'Estat per a l'Administració Pública, de 4 de 
març de 1988, i les Bases del concurs de trasllats per a provisió de llocs de 
treball reservats a funcionaris amb habilitació de caràcter nacional, (Resolució 
de 8 de juliol de 1991), s'ha tramès per la Subdirecció General de la Funció 
Pública Local la relació de sol.licitants de la plaça de Secretari d'aquesta 
Corporació. 
 
 Resultant que, la Comissió de Govern d'aquest Ajuntament té 
delegades les competències per acord del Ple Municipal de data 25 de 
setembre de 1991 per poder fer propostes de nomenament al Ministeri per les 
Administracions Públiques dels concursos per la provisió de les places de 
personal funcionari d'habilitació nacional. 
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 Atès que, conforme al que s'estableix en els articles 99.3 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, i 34 del Reial Decret 1174/87, és competència d'aquesta 
Corporació formular proposta de nomenament, que inclourà els noms per 
ordre de qualificació obtinguda, i elevar-la al Ministeri per a les 
Administracions Públiques a efectes de nomenament definitiu. 
 
 El Tinent d'Alcalde de Règim Interior i Governació proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Proposar nomenament a favor de l'aspirant a qui 
correspongui conforme a la puntuació final resultant de la relació que 
s'adjunta al present acord i que forma part integrant del mateix. 
 
 Segon.- Trametre el present acord a la Subdirecció General de la 
Funció Pública. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut del present acord al Ple 
Municipal per al seu coneixement." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 Sessió celebrada el dia 22 d'octubre d'enguany. 
 
 Proposta de nomenament d'aspirants per a cobrir en propietat la 
plaça de Vicesecretari d'aquest Ajuntament. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Règim 
Interior i Governació, que textualment diu: 
 
 Resultant que, de conformitat amb el que s'estableix en el Reial 
Decret 1174/87 de 18 de setembre, pel que es regula el règim jurídic dels 
funcionaris d'Administració Local, amb habilitació de caràcter nacional, 
Resolució de la Secretaria de l'Estat per a l'Administració Pública, de 4 de 
març de 1988, i les Bases del concurs de trasllats per a provisió de llocs de 
treball reservats a funcionaris amb habilitació de caràcter nacional, (Resolució 
de 8 de juliol de 1991), s'ha tramès per la Subdirecció General de la Funció 
Pública Local la relació de sol.licitants de la plaça de Vice-secretari d'aquesta 
Corporació. 
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 Resultant que, la Comissió de Govern d'aquest Ajuntament té 
delegades les competències per acord del Ple Municipal de data 25 de 
setembre de 1991 per poder fer propostes de nomenament al Ministeri per les 
Administracions Públiques dels concursos per la provisió de les plaçes de 
personal funcionari d'habilitació nacional. 
 
 Atès que, conforme al que s'estableix en els articles 99.3 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, i 34 del Reial Decret 1174/87, és competència d'aquesta 
Corporació formular proposta de nomenament, que inclourà els noms per 
ordre de qualificació obtinguda, i elevar-la al Ministeri per a les 
Administracions Públiques a efectes de nomenament definitiu. 
 
 El Tinent d'Alcalde de Règim Interior i Governació proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Proposar nomenament a favor de l'aspirant a qui 
correspongui conforme a la puntuació final resultant de la relació que 
s'adjunta al present acord i que forma part integrant del mateix. 
 
 Segon.- Trametre el present acord a la Subdirecció General de la 
Funció Pública. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut del present acord al 
Ple Municipal per al seu coneixement." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 Sessió celebrada el dia 22 d'octubre d'enguany 
 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 Restar assabentats del text i de la signatura del Conveni entre la 
Diputació de Barcelona i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat en matèria de 
suport a projectes i programes culturals per a l'any 1991. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
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 Vist el text del conveni entre la Diputació de Barcelona i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat en matèria de suport a projecte i 
programes culturals per a l'any 1991. 
 
 El Regidor-Delegat de Cultura proposa a la Comissió de Govern els 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Restar assabentats del text i de la signatura del Conveni 
entre la Diputació de Barcelona i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat en 
matèria de suport a projectes i programes culturals per a l'any 1991. 
 
 Segon.- Donar compte del present acord en la propera sessió de Ple 
que se celebri." 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 3.-  Ratificació de Decrets i Resolucions de l'Alcaldia. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 Decret núm. 2.628/91, del día 10 de setembre. 
 
 "Atès que el lloc de treball d'Enginyer Superior es troba vacant. 
 
 Vista la urgent necessitat per atendre degudament les necessitats 
del Departament Municipal d'Urbanisme i Serveis d'aquest Ajuntament amb 
un professional amb una acreditada experiència laboral que asseguri aquestes 
tasques a l'esmentat Departament. 
 
 Atès el que disposa l'Ordre Ministerial de 28 de febrer de 1986, i 
l'article 298 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
 En ús de les atribucions que aquesta Alcaldia-Presidència té 
conferides per l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril. 
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H E   R E S O L T 

 
 Primer.- Declarar raons d'urgència per cobrir interinament una 
plaça vacant de la Sots-escala Tècnica d'Administració Especial, especialitat 
en Enginyer Superior. 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí el senyor José María Aragón 
Condor amb efectes del día 10 de setembre d'enguany perquè cobreixi la plaça 
vacant esmentada en el punt anterior mentre no es revoqui com a 
conseqüència de la cobertura definitiva de la plaça en la forma 
reglamentàriament establerta o bé desapareguin les raons que motiven el 
nomenament. 
 
 Tercer.- Donar compte de la present Resolució a la Comissió de 
Govern d'aquest Ajuntament i al Ple Municipal en les primeres sessions que 
celebrin els esmentats Organs Municipals. 
 
 Quart.- Publicar la present Resolució en el Diari Oficial de la 
Generalitat i en el Butlletí Oficial de la Provincia." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Decret núm. 2.713/91, del dia 18 de setembre. 
 
 "Atès que el lloc de treball d'Oficial de la Guàrdia Urbana es troba 
vacant. 
 
 Atès que existeixen raons d'urgència per a cobrir aquesta plaça per 
poder atendre les tasques i programes del Servei de la Guàrdia Urbana. 
 
 Atès, el que disposa l'Ordre Ministerial del 28 de febrer de 1986 i la 
Resolució de la Direcció del Ministeri d'Administració Territorial, en relació al 
que estableix l'article 298 de la Llei 8/1987 de 15 d'abril, Municipal i de Règim 
Local de Catalunya. 
 
 En ús de les atribucions que em confereix l'article 21-G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, i el que preveu l'article 6.2 del Reial Decret 861/1986, de 
25 d'abril, 
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H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Declarar raons d'urgència per cobrir interinament una 
plaça vacant d'Oficial de la Guàrdia Urbana, per atendre les necessitats 
organitzatives del Servei de la Guàrdia Urbana. 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí el senyor Benjamín García 
Angosto, per a que cobreixi la vacant del lloc de treball d'oficial de la Guàrdia 
Urbana, concedint-li un termini de 30 dies, a partir del dia següent a la 
recepció de la notificació de la present resolució, perquè es personi en aquesta 
Casa Consistorial, a l'objecte de prendre possesió de l'esmentada plaça, i 
mentre no es revoqui el nomenament com a conseqüència de la cobertura del 
lloc o bé desapareguin les raons que motiven el nomenament. 
 
 Tercer.- Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal en la 
propera sessió que se celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 Decret núm. 2.795/91, del dia 26 de setembre. 
 
 "Vist l'Acte Judicial dictat el dia 8 de juliol del present any pel Jutjat 
d'Instrucció núm. 4 de Cornellà de Llobregat en el procediment de Diligències 
Prèvies núm. 1/91, que se segueix en l'esmentat Jutjat en virtut de la 
denúncia interposada per Unidad Inmobiliaria, S.A., davant l'Alcalde d'aquest 
Ajuntament, per presumpte delicte de coaccions i entrada sense autorització, 
com a conseqüència de la clausura i precinte d'una activitat d'aparcament de 
camions a la Carretera del Mig s/n d'aquesta Ciutat, en virtut de la qual 
s'acorda el sobreseïment lliure i total i l'arxiu de les actuacions, per considerar 
l'actuació municipal íntegrament ajustada a dret. 
 
 Atès que contra l'esmentat Acte Judicial s'ha interposat, en temps i 
forma oportuns, el corresponent recurs d'apel.lació, sol.licitant l'obertura del 
judici oral, per part d'Unidad Inmobiliaria, S.A., que ha sigut acceptat a tràmit 
pel Jutjat corresponent, atorgant a aquesta part un termini de sis dies per fer-
hi al.legacions per escrit. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atrbibucions que 
legalment té conferides i donada la urgència davant la peremptorietat del 
termini concedit. 
 



10 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- En conformitat amb l'article 440.1 de la Llei Orgànica del 
Poder Judicial, designar Procurador dels Tribunals i atorgar la representació 
en aquest procés al senyor Francisco Ruiz Castel. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a l'interessat als efectes 
escaients, mitjançant la certificació oportuna. 
 
 Tercer.- Donar compte del present Decret en la primera sessió 
plenària que se celebri, per la seva ratificació." 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 Decret núm. 2.900/91, del dia 7 d'octubre. 
 
 "Vist l'escrit del Jutjat d'Instrucció número dos de Sant Feliu de 
Llobregat, en relació amb el procediment abreviat núm. 804/90-P, pel qual es 
demana la designació d'Advocat i Procuradors en l'esmentat Acte Judicial. 
 
 Atès que en l'esmentat escrit es dóna un termini de vint-i-quatre 
hores per personar-se en el citat procediment. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides i donada la urgència davant la peremptorietat del termini 
concedit. 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- En conformitat amb l'article 447.2 de la Llei Orgànica del 
Poder Judicial, designar Advocada i legal representant d'aquest Ajuntament en 
aquest procediment abreviat, a la Tècnica d'Administració General d'aquest 
Ajuntament, senyora Laura Pérez Gálvez. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a la interessada als efectes 
escaients, mitjançant la certificació oportuna. 
 
 Tercer.- Donar compte del present Decret en la primera sessió 
plenària que se celebri, per la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
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 Decret núm. 3.063/91, del dia 18 d'octubre. 
 
 "Atès que l'empleat senyor Rafael Ginés Guerrero ocupa una plaça 
de personal eventual en aquest Ajuntament, en el càrrec de Cap del 
Departament de Cultura, en virtut del nomenament efectuat per aquesta 
Alcaldia-Presidència, en data 21 de juny d'enguany. 
 
 Atès el que preveu l'article 10.2 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l'article 104-2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Cessar  amb efectes del dia 31 d'octubre de 1991 l'empleat 
eventual senyor Rafael Ginés Guerrero a l'empara del que disposa la 
normativa assenyalada en la part expositiva de la present resolució. 
 
 Segon.- Donar compte de la present resolució al Ple Municipal." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 4.- Aprovar el nomenament de la senyora María Luz Araujo 
Cantón, com a vocal de la Ponència Tècnica d'Activitats Classificades, en 
la seva qualitat de Cap de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la situació creada a la Ponència Tècnica Municipal 
d'Activitats Classificades com a consequència de haver passat el titular de 
l'Area d'Urbanisme i Serveis, el senyor Antoni Renalias i Sullà, a la situació 
administrativa de Serveis Especials, amb efectes del 15 d'octubre de 1991, 
càrrec que comporta ser membre de l'esmentada Ponència. 
 
 Atès que mitjançant Decret del Tinent d'Alcalde de Règim Interior i 
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Governació núm. 3065/91 de data 18 d'octubre de 1991 es nomena la senyora 
María Luz Araujo Cantón per ocupar el lloc de treball vacant de Cap de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis amb efectes des del día 16 d'octubre de 1991, aquesta 
Alcaldia proposa l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Modificar la composició de la Ponència Tècnica Municipal 
aprovada pel Ple de data 20 de juny de 1991 i nomenar la senyora María Luz 
Araujo Cantón Vocal de la Ponència Tècnica d'Activitats Classificades com a 
Cap de l'Area d'Urbanisme i Serveis. 
 
 Segon.- Comunicar l'acord anterior al Departament de Medi 
Ambient de la Generalitat de Catalunya." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció donada pel 
senyor Alcalde, se sotmet a votació, essent aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 5.- Manifestar l'adhesió d'aquest Ajuntament a la necessitat de 
realització per part del Consell Comarcal del Baix  Llobregat d'un Pla 
Bàsic d'Emergència per a la Comarca. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el projecte del Consell Comarcal, de procedir a la realització 
d'un Pla Bàsic d'emergència per a la Comarca del Baix Llobregat, amb l'objecte 
de fer un balanç de la situació arreu dels Municipis de la Comarca, i recollir 
un inventari complet dels medis tècnics, humans i materials disponibles, amb 
l'objecte d'establir sistemes d'actuació coordinats per a poder donar resposta a 
qualsevol tipus d'emergència que pogessin tenir lloc en la nostra Comarca. 
 
 Atès que aquest Pla no se superposaria ni entraria en contradicció 
amb els Plans Bàsics d'emergència municipals, sinó que podran actuar en 
coordinació i ajuda dels mateixos, especialment en aquells supòsits en els què 
l'emergència afectés simultàniament a més d'un terme municipal. 
 
 Atès que per a l'elaboració d'aquest Pla d'emergència 
supramunicipal , el Consell Comarcal del Baix Llobregat, en sessió plenària 
celebrada el dia 24 de setembre d'enguany, va acordar sol.licitar la seva 
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inclusió en el Programa específic d'ajut econòmic en matèria de Protecció Civil, 
convocat mitjançant Resolució del Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya, de 10 de juliol d'enguany. 
 
 Atès que perquè sigui inclòs el Consell Comarcal en l'esmentat 
Programa, és necessari, de conformitat amb el que preveu l'article6.3 de la 
Resolució anteriorment esmentada, que els Plens de les Corporacions Locals 
afectades pel programa, expressin l'acord de participació i d'integració en el 
Programa. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia proposa al Ple d'aquest Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Manifestar l'adhesió d'aquest Ajuntament a la necessitat de 
realització per part del Consell Comarcal del Baix Llobregat d'un Pla Bàsic 
d'emergència per a la Comarca i aprovar la participació i integració d'aquest 
Ajuntament en el Programa a que anteriorment s'ha fet referència. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord al Consell Comarcal del Baix 
Llobregat per al seu coneixement i efectes, acompanyat d'un exemplar de l'acta 
corresponent a la present sessió plenària, segudament diligenciat." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció donada pel 
Portaveu del Grup Municipal del PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo, se 
sotmet a votació, essent aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE L'AREA DE 
REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 6.- Aprovar el Plec de Condicions i la convocatòria de subhasta 
per a la venda d'una parcel.la en el carrer Bonavista cantonada Avinguda 
del Parc, d'aquesta Ciutat. 
 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 "Vist el Plec de Condicions jurídiques i Econòmicoadministratives 



14 

redactat per regir la venda, mitjançant el procediment de pública subhasta 
d'una parcel.la urbana a la cantonada dels carrers Bonavista i Avinguda del 
Parc d'aquesta ciutat. 
 
 Vistos els informes de l'Interventor Municipal i del Departament de 
Contractació-Patrimoni visat per la Secretària General emesos al respecte, es 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
administratives per a la venda, mitjançant el sistema de pública subhasta, 
d'una parcel.la a la cantonada del carrer Bonavista i Avinguda del Parc 
d'aquesta ciutat. 
 
 Segon.- Sotmetre l'esmentat Plec a exposició pública durant un 
termini de 15 dies, mitjançant la inserció dels corresponents anuncis en el 
Butlletí Oficial de la Província i Diari Oficial de la Generalitat a efectes de 
presentació de possibles reclamacions. 
 
 Tercer.- Aprovar la convocatòria de subhasta per a la venda de 
l'esmentada parcel.la. 
 
 Quart.- Anunciar la licitació al Butlletí Oficial de l'Estat, Butlletí 
Oficial de la Província, Diari Oficial de la Generalitat i premsa diària d'acord 
amb allò que preveu l'article 274 de la Llei 8/87 de 15 d'abril Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 
 Cinquè.- Donar compte al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya de l'alienació projectada, de conformitat a l'article 40 
Ic) del Reglamento de Patrimonio de los Entes Locales de 17 d'octubre de 
1988." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 7.- Autoritzar la cessió gratuïta de l'ús a favor de la Generalitat 
de Catalunya dels terrenys necessaris per a la construcció d'un Centre 
Escolar en el barri d'Almeda. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 



15 

Governació, que textualment diu: 
 
 "El Projecte de Compensació Polígon Unic del Sector Camp de 
l'Empedrat, en desenvolupament del Pla Parcial del mateix nom, aprovat 
definitivament pel Ple d'aquest Ajuntament el 24 de juliol de 1991, contempla 
la cessió a aquest Ajuntament entre d'altres tipus de sòl, d'aquell qualificat 
com a equipament escolar, de 8.580 m2. de superfície, que ha restat 
formalment incorporat al Patrimoni Municipal del Sòl segons acord plenari de 
25 de setembre de 1991. 
 
 Interessant a aquest Ajuntament la posta a disposició del 
Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya d'aquest terreny, 
necessari per a la construcció d'un nou centre escolar , escola infantil i 
primària, al barri Almeda, que substituïrà l'insuficient edifici actual i les 
caracoles annexes, es proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Autoritzar la cessió gratuïta de l'ús i conseqüent posta a 
disposició del Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya per 
a la construcció d'un centre escolar, escolar infantil i primària, al barri 
Almeda, del terreny de 8.580 m2. de superfície, de forma rectangular, situat al 
sector del Camp de l'Empedrat, que limita: al Nord, en una línia de 132 mts. 
amb el carrer Marià Fortuny, a l'Est en una línia de 65,- mts. amb carrer 
sense nom que la separa del segon Cinturó, al Sud en una línia de 132,- mts. 
amb el carrer Sant Vicenç Ferrer i a l'Oest en una línia de 65,- mts. amb 
carrer sense nom que la separa del Barri Almeda. 
 
 L'esmentat terreny va ser objecte de cessió a l'Ajuntament de 
Cornellà en virtut de l'aprovació definitiva del Projecte de Compensació del 
Polígon Unic del Pla Parcial del Sector Camp de l'Empedrat i incorporat 
formalment al Patrimoni Municipal del Sòl en virtut d'acord plenari de 25 de 
setembre de 1991. 
 
 Segon.- Manifestar que el terreny objecte de cessió es troba situat al 
sector del sòl urbanitzable del Camp de l'Empedrat i assumir el compromís de 
dotar al mateix dels serveis necessaris prescrits per llei. 
 
 Tercer.- Manifestar que el terreny que se cedeix posseeix la 
qualificació urbanística d'Equipament per a ús docent. 
 
 Quart.- Adquirir el compromís d'eliminar qualsevol impediment que 
obstaculitzi la normal realització de les obres de construcció del centre escolar. 
 
 Cinquè.- Facultar el senyor Alcalde perquè en nom de la Corporació 
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Municipal subscrigui els documents que siguin necessaris per a la plena 
efectivitat d'aquests acords i pugui resoldre les incidències que en el seu cas 
es presentin." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada per la 
Regidora del Grup Municipal del PSC, senyora Cristina Gasull i Martínez, se 
sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, 
OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 8.- Declarar complertes les obligacions derivades dels Convenis 
subscrits entre Desarrollo Urbano de Cornellà, S.A., Magdalena i Miquel 
Pelfort Batàlla i aquest Ajuntament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els contractes subscrits el mes de febrer de 1990 entre 
aquest Ajuntament, Magdalena i Miquel Pelfort Batàlla i Desarrollo Urbano de 
Cornellà, S.A. en ordre a donar compliment a les obligacions derivades del 
Projecte de Reparcel.lació del Polígon II del Pla Especial del Sector delimitat 
per la Carretera C-245, carrer Campoamor, carrer Miquel de Roncalí i terraplè 
de defensa del Riu Llobregat. 
 
 Atès que s'han formalitzat actes on les parts es reconeixen que han 
donat acompliment a les obligacions contretes en els esmentats contractes, el 
Ponent de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Declarar complertes les obligacions derivades del Projecte 
de Reparcel.lació del Polígon II del Pla Especial del Sector delimitat per la 
Carretera C-245, carrer Campoamor, carrer Miquel de Roncalí i terraplè de 
defensa del Riu Llobregat, segons contractes subscrits el mes de febrer de 
1990 entre aquest Ajuntament, Magdalena i Miquel Pelfort Batàlla i Desarrollo 
Urbano de Cornellà, S.A. 
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 Segon.- Aixecar la càrrega existent sobre la finca propietat de 
Desarrollo Urbano de Cornella, S.A. en referència a Magdalena i Miquel Pelfort 
Batàlla, com a hereus d'Onofre Pelfort Pujol." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC, senyor José Luis Morlanes Galindo. 
 
 
 
 

MOCIONS DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 9.- Moció del Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya, relativa 
a la participació ciutadana. 
 
 Es llegeix la Moció presentada pel Grup Municipal d'IC, que 
textualment diu: 
 
 
 "Tant la Ley de Bases de Règim Local (7/85 de 2 d'abril) com la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya (8/87 de 15 d'abril) han recollit una 
considerable quantitat de drets dels ciutadans a ser informats, escoltats i 
consultats per les administracions locals i a intervenir activament en els afers 
públics del seu poble o ciutat, sense detriment per la responsabilitat de decidir 
i ordenar que recau en els òrgans de govern municipals. 
 
 Perquè aquest drets siguin realment efectius s'ha de comptar que a 
l'Administració Local li correspòn l'obligació de facilitar-ne el seu exercici, tot i 
que la llei li dóna l'opció de concretar les modalitats i condicions concretes en 
què s'hauran d'exercir aquells drets. 
 
 Donat que, malgrat haver-ne elaborat o proposat en diverses 
ocasions projectes de Participació, el Consistori de Cornellà de Llobregat no ha 
arribat mai a aprovar definitivament un Reglament efectiu d'Informació i 
Participació ciutadana, amb el detriment que aquesta circumstància comporta 
per al correcte coneixement i exercici del dret a la informació i a la participació 
per part dels nostres ciutadans, el Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya 
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proposa al Ple Municipal l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Crear una Ponència, constitïda per tres representats del 
Grup Municipal del PSC i un representat de cada un dels tres Grups 
Municipals de l'oposició, i presidida per l'Alcalde o pel regidor que ell designi, 
amb l'objecte d'elaborar una proposta de Reglament Orgànic de Participació, 
consultar-la amb les entitats ciutadanes i proposar-la al Ple per a la seva 
discussió i, si s'escau, la seva aprovació. 
 
 Segon.- Acceptar com a base inicial de treball de la Ponència i de la 
consulta a les entitats ciutadanes el text annex a aquella Moció, en el qual 
s'introduiràn les modificacions que la Ponència consideri convenients. Si 
existís divergència entre els membres de la Ponència sobre la inclusió o 
exclusió d'un punt, la posició minoritària tindrà dret a ser sotmesa al Ple com 
a Vot o Esmena. 
 
 Tercer.- La Ponència definirà i organitzarà lliurement els seus 
treballs, sempre que garanteixi, com a mínim els següents punts: 
 
 a) Fer arribar el text inicial a totes les entitats i corporacions locals, 
especificant les formes de fer al.legacions  o propostes, de participar en la seva 
discusió, i fixant els terminis adequats. 
 
 b) Presentar a la consideració i aprovació del Ple Municipal ordinari 
del mes de desembre un text majoritàri i els vots particulars si existeixen. Si 
existissin raons suficients, la Ponència podrà ajornar un mes, per consens, la 
finalització dels seus treballs." 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que la Moció respon a la 
prioritat del seu Grup pel tema participatiu, ja que històricament ha estat 
sempre avortat qualsevol intent de reglamentació. 
 
 Així mateix, adjunta una hipòtesi de reglamentació, encara que no 
proposa que sigui avui mateix quan es voti, a diferència dels punts que conté 
la Moció. Malgrat tot, entén que l'Equip de Govern tingui reserves a acceptar 
d'inici un text, per això mateix estan disposats a modificar el punt segon de la 
Moció en el sentit que l'annex sigui un document més que s'adjunta a la 
Ponència i no el text inicial, o bé deixar-lo sobre la mesa. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de 
CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, la qual, després de manifestar el seu 
acord amb la creació de la Ponència, considera que aquesta hauria d'elaborar 
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el text i una vegada enllestit passar-lo a les Entitats Ciutadanes, perquè elles 
mateixes  fessin arribar els seus suggeriments als Grups Polítics per al seu 
trasllat a la Ponència, no acceptant a priori el text inicial. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que el seu Grup no descarta que 
com a base inicial i primer document de treball es parteixi del text proposat 
pel Grup Municipal d'IC, de manera que a partir d'aquí es pugui arribar a un 
text definitiu, que serà el que hauria de passar posteriorment a les Entitats 
Ciutadanes, perquè aquestes adrecin els seus suggeriments directament a la 
Ponència, en lloc de als Grups Polítics com proposa Convergència i Unió, amb 
l'objecte de despolititzar el tema. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PSC, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que no és la primera vegada 
que es discuteix aquest tema en el Ple, ja que durant el mandant anterior ja hi 
van haver propostes en aquest sentit i ja es va explicar per part del Govern 
Socialista la seva postura, actualment vigent, que de cap manera ha implicat 
manca de participació de les Entitats Ciutadanes en la vida municipal. 
 
 Com a Equip de Govern, continua manifestant el senyor Balmón, no 
comparteix el criteri de partir d'un document concret i d'una metodologia 
prèviament establerta, motiu aquest pel qual proposa que la proposta quedi 
damunt la mesa, amb el compromís de l'Equip de Govern de presentar una 
proposta al respecte dintre del primer trimestre de 1992, ja que en cas 
contrari el vot del seu Grup a la Moció seria en contra. 
 
 A continuació, novament, pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que el que 
pretén el seu Grup és que s'abordi aquest tema, per això, desitjaven que el Ple 
adoptés el compromís de crear la Ponència, aclarint al senyor Balmón, que 
l'Equip de Govern el que proposa no és que la Moció quedi damunt la mesa, 
sinó que es retiri perquè l'Equip de Govern elabori la seva proposta. 
 
 Evidentment, continua manifestant el senyor Prieto, el seu Grup hi 
està d'acord perquè no té altre remei, si el que vol és que s'abordi aquest tema, 
però, li sembla que l'actitud de l'Equip de Govern implica reduir l'oposició a la 
mínima expressió, és a dir, a ser consultada benèvolament i a assistir 
passivament al Ple davant d'una proposta presentada pel Grup Municipal de 
PSC, quan, a judici seu, l'oposició hauria de participar en la seva elaboració. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo, per a manifestar, en relació amb la 
intervenció del senyor Prieto, que la pretensió de l'Equip de Govern no és la de 
reduir el papel de l'oposició ja que, per una part, moltes vegades l'Equip de 
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Govern ha presentat propostes que s'han deixat sobre la mesa perquè 
l'oposició les pugui estudiar i discutir, i per altra part, perquè l'oferta del seu 
Grup és la de discutir el text i la metodologia, perquè tampoc no se li pot negar 
a l'Equip de Govern la potestat de fer una proposta amb la qual cercar el 
consens. 
 
 Seguidament pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per manifestar, en relació amb el tema, que aproximadament l'any 
1984 ja es va posar en marxa un model de participació ciutadana que per 
diferents causes no va funcionar, sense especial responsabilitat de ningú, 
assenyalant que el seu Grup ja va deixar clara la seva postura en relació amb 
aquest tema en la Campanya Electoral, consistent en no entendre com a 
prioritària la reglamentació d'aquest aspecte, la qual cosa no significa de cap 
de les maneres que les Entitats Ciutadanes no hi participin. 
 
 En qualsevol dels casos, continua manifestant el senyor Alcalde, 
una Moció d'aquestes característiques, presentada amb dos dies d'antelació, 
no pot ésser suficientment discutida, motiu pel qual l'Equip de Govern 
planteja que es retiri, sense que això signifiqui que es vol eludir el debat 
d'aquest tema. El que passa és que l'Equip de Govern d'ençà a Nadal té altres 
prioritats, com és el cas de l'elaboració i aprovació dels pressupostos 
municipals, assenyalant per últim el senyor Alcalde, que en principi no és que 
estiguin en contra del text base que es proposa ni de la metodologia que es 
pretén, l'únic que demanen es poder discutir-ho amb temps. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC, 
senyor Miquel Martí i Solé, per manifestar que tan sols es tracta d'un 
document de treball, i demanar que s'accepti com a tal, ja que en la seva 
experiència en Organismes Internacionals mai no ha vist que es rebutgin 
propostes d'inclusió de documents de treball, per la qual cosa demana que, tot 
i que la Moció es retiri, al menys aquest aspecte sigui acceptat, contestant al 
respecte el senyor Alcalde que potser el senyor Martí no ha entès prou bé la 
seva explicació, ja que aquest document a l'igual que qualsevol altre que es 
presenti, podrà constituir un document de treball quan, en el seu moment, es 
defineixi la metodologia. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que la proposta del seu 
Grup és clara, i que, per una diferència de prioritats sol.licita que es retiri i 
assumeix el compromís que ha assenyalat anteriorment, amb l'objecte d'evitar 
que se sotmeti a votació i quedi rebutjada, la qual cosa significaria que no 
podria tornar a discutir-se més. 
 
 Davant d'això pren la paraula el senyor Frederic Prieto i Caballé, 
manifestant que, donat que aquesta és l'única opció, accepten forçadament 
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retirar la Moció reservant-se el dret a aportar aquest text i aquesta proposta 
en el seu moment, per considerar que tenen el mateix dret que l'Equip de 
Govern a proposar una metodologia. 
 
 Per últim pren la paraula la portaveu del Grup Municipal de CIU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, per assenyalar que ja que no es crea per ara 
la Ponència, seria important que tots els Grups elaboressin les seves propostes 
de metodologia i reglamentació per a proposar-les en el seu moment. 
 
 Desprès d'això es retira la Moció. 
 
 
 
 10.- Precs i preguntes 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per formular les preguntes que el seu Grup 
presenta per escrit, i que són del tenor literal següent: 
 
 
 "Pregunta al Ple Municipal referent a les perspectives de futur del 
CP Verdaguer i la dels altres centres en situació semblant. 
 
 L'APA del CP Verdaguer s'ha adreçat al nostre grup municipal 
perquè preguntem a l'equip de govern quin serà el futur del seu centre, així 
com el de la resta de centres de Cornellà, quan s'apliqui la Reforma Educativa. 
 
 S'adrecen a nosaltres després de no haver rebut resposta per part 
de la Regidoria d'Ensenyament a la carta de data 30 de setembre, i no sentir-
se informats per part de la Delegació Territorial d'Ensenyament. 
 
 La preocupació d'aquest col.lectiu és compartida per la majoría 
d'associacions de pares i claustres de professors. El fet de no conèixer a hores 
d'ara quin és el futur mapa escolar de la ciutat, els sotmet a un constant 
remoreig, a manca de perspectives de futur, i molts cops a recels innecessaris 
entre uns centres i altres. 
 
 Es preocupant que a un curs d'aplicació de la Reforma, i després de 
tants anys d'esperar-la, no hagi estat presentat el mapa escolar al conjunt de 
la comunitat educativa de Cornellà. 
 
 El curs 92-93, s'inicia la Reforma als centres de primària. Molts 
d'aquests centres estan actualment desestructurats, especialment a Sant 
Ildefons. En els darrers cursos no s'ha reconduït la matrícula i, en molts casos 
s'hauran de fusionar centres. La fusió de centres, per tant, de nens, claustres i 
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línies de treball, requereix una bona planificació i, sobre tot, una preparació 
acurada si es vol que el resultat sigui qualitativament acceptable. 
 
 El curs 94-95, s'inicia la Reforma al primer cicle de secundària. 
Hauran s'estar creats ja els centres que acolliran alumnes de 12-18, alguns en 
centres actuals d'EGB. 
 
 El grup municipal d'Iniciativa està preocupat per la repercusió que 
pot tenir a la ciutat aquesta manca de planificació, no tan sols per la qualitat 
del model resultant, sinó també pels conflictes que es puguin produir entre els 
diferents col.lectius. 
 
 Sabem que és l'Administració Educativa la que té la responsabilitat 
d'elaborar el Mapa Escolar i d'aplicar la Reforma, però si ens dirigim també al 
Ple Municipal és perquè: 
 
 a. La LODE reconeix el dret i deure dels Ajuntaments a intervenir 
en la programació de l'ensenyament en el seu territori. 
 
 b. La LODE reconeix el dret i deure de la comunitat educativa a ser 
informada i consultada per les diferents Administracions en totes aquelles 
actuacions que els afectin, el Consell Escolar de Centre pel que fa a l'escola, el 
Consell Escolar Municipal pel que fa a la ciutat i el Consell Escolar de 
Catalunya pel que fa a Catalunya. 
 
 El grup d'IC pregunta a l'equip de govern: 
 
 1.- Quina informació i opinió té respecte al futur del Centre CP 
Verdaguer com a centre de primària? 
 
 2.- Quin nivel d'intervenció està tenint en la planificació del Mapa 
Escolar de Cornellà? 
 
 3.- Pensa sotmetre a informació i consulta dels Consells Escolars de 
Centre i del Consell Escolar Municipal la proposta de Mapa Escolar de la 
Delegació Territorial d'Ensenyament?" 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora Delegada d'Ensenyament, 
senyora Cristina Gasull i Martínez, per manifestar que fa tres anys es va 
efectuar un estudi sobre l'evolució de la problemàtica escolar, la qual abraçava 
fins l'any 2001, creant-se a continuació una comissió que va arribar a la 
conclusió que existia una excessiva oferta en matèria d'ensenyament primari i 
un dèficit al secundari, la qual cosa era excessivament greu si tenim en 
compte que aquesta serà obligatòria. 
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 També, continua assenyalant la senyora Gasull, fa dos anys es va 
començar a treballar a nivell tècnic, conjuntament amb la Generalitat de 
Catalunya, per quadrar números i veure com es podria ordenar el tema, 
trobant-se en aquest moment pendent de redacció una proposta que ordeni tot 
el mapa escolar i que es desenvoluparà amb diverses subpropostes, tenint en 
compte dues premisses fonamentals: 
 
 - que tots els barris, llevat d'Almeda i Fontsanta, tinguin oferta 
completa d'ensenyament obligatori, i 
 
 - que tots els nens restin al seu barri. 
 
 Quan aquesta proposta estigui elaborada i reflexionada, assenyala 
la senyora Gasull, es presentarà al Consell Escolar Municipal pel seu anàlisi i 
discussió. 
 
 Aquesta circumstància, comprèn que provoqui les angoixes de 
moltes escoles, com el CP Verdaguer, però, no pot respondre què passarà en 
concret amb cadascuna i, en particular, amb aquesta, ja que existeixen 
diferents hipòtesis que es poden barrejar, tot i que, evidentment, tots podran 
opinar en el seu moment en el marc que els correspongui, i es demanarà al 
Consell Escolar Municipal que opini amb una visió de ciutat i no d'aula. 
 
 Per últim, la senyora Gasull assenyala que ningú es preocupi de 
què de la nit al dia i sense prèvia informació un col.legi es trobi amb un decret 
de tancament a la port, això no ocorrirà. 
 
 Per finalitzar, l'Alcalde, senyor José Montilla Aguilera, pren la 
paraula per afegir que el Mapa escolar no és pas una decisió que correspongui 
a l'Ajuntament, sinó a la Generalitat de Catalunya, la qual encara no ha 
presentat una proposta concreta, i tot i que l'Ajuntament hi participa però no 
decideix, no es pot posicionar sobre una proposta que no existeix. 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que tot i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la seva urgència.  Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/86, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
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MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 11.- Modificació dels projectes denominats "Centre de Serveis a 
les Empreses" i "Viver d'Empreses". 
 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els acords adoptats per aquest Ajuntament en sessions 
plenàries celebrades els dies 21 de març i 21 de maig d'enguany, en virtut dels 
quals es va aprovar inicialment i definitivament el projecte d'obra ordinària 
denominat "Centre de Serveis a les Empreses", dotat amb un pressupost total 
de 2.045.452.288,- pessetes i es declarava l'import del pressupost de 
l'esmentat projecte com a despesa de caràcter bianual, als efectes previstos 
per l'article 155 de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, d'acord amb el 
detall següent: 
 
 
 Any 1991 ................. 1.036.000.000,- pessetes 
 Any 1992 ................. 1.009.452.288,- pessetes 
 
 
 Atès que l'esmentada obra es troba acollida al Fons Europeu de 
Desenvolupament Regional (FEDER), i dotada amb el corresponent ajut 
financer, tota vegada que, amb càrrec a l'esmentat Fons, es troben 
subvencionats els projectes denominats "Centre de Serveis a les Empreses" i 
"Viver d'Empreses". 
 
 Atès que en la mesura en què el projecte d'obres aprovat per 
l'Ajuntament, a que anteriorment s'ha fet referència, engloba ambdós projectes 
en una única actuació, tal i com es desprèn de la Memòria d'aquest, seria 
necessari sol.licitar a la Subdirecció General d'Administració i Gestió del 
FEDER, autorització per a unificar els dos projectes subvencionats en un únic 
projecte, tota vegada que per raons tècniques degudament justificades en la 
Memòria d'aquesta, la solució proposada és la integració de tots els usos en 
un únic ens arquitectònic, dividit físicament en dos edificis que formen un tot 
unitari, enllaçant a través d'unes zones comunes que actuen com a 
catalitzadors del conjunt i nexe d'unió d'aquest. 
 
 Atès que a més de l'anteriorment exposat resulta necessari procedir 
a la modificació de la distribució plurianual de la despesa, amb l'objecte 
d'ajustar-se totalment a les exigències de la Decisió Comunitària de 20 de 
desembre de 1990, per la qual s'aprova el Programa operatiu del FEDER per a 
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les zones de Catalunya incloses en l'objectiu número dos del trienni 1989-
1991. 
 
 Per tot això aquesta Presidència proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció del següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Sol.licitar a la Direcció General de Planificació del Ministeri 
d'Economia i Hisenda (Subdirecció General d'Administració i Gestió del 
FEDER) la unificació dels projectes acollits i subvencionats per aquest, 
denominats "Centre de Serveis a les Empreses" i "Viver d'Empreses", en un 
únic projecte d'obres denominat "Centre de Serveis a les Empreses", que 
inclou ambdós actuacions, pels motius a què s'ha fet referència en la part 
expositiva de la present Moció. 
 
 Segon.- Modificar el punt tercer de la part dispositiva de l'acord 
adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària celebrada el dia 21 de març 
d'enguany, el qual quedarà redactat en els termes següents: 
 
 "Tercer.- Declarar l'impost a què puja el pressupost de l'esmentat 
projecte com a despesa de caràcter bianual, als efectes previstos en l'article 
155 de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, d'acord amb el detall 
següent: 
 
 
 Any 1991 ..................... 1.472.000.000,- pessetes 
 Any 1992 ..................... 573.452.288,- pessetes" 
 
 
 Tercer.- Iniciar els tràmits per a procedir a l'aprovació de l'oportú 
expedient de modificació de crèdits, amb l'objecte d'ampliar la dotació prevista 
per aquest concepte pel present exercici econòmic, en 436.000.000,- pessetes. 
 
 Quart.- Comunicar el present acord, mitjançant certificació 
acreditativa del mateix, a la Subdirecció General d'Administració i Gestió del 
FEDER, als efectes oportuns." 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció donada pel 
senyor Alcalde, se sotmet a votació, essent aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió a 
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indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i quinze minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 


